
 

 

 
Muut asiat  
Vanhus- ja vammaisneuvosto 15.05.2024 § 18  
   
 Käsitellään mahdolliset muut asiat.  
  
 - Työvaliokuntien kokous 12.3.2024: https://pohde.fi/wp-

content/uploads/2024/03/Tyovaliokunnan-kokous-muistio-12.3.24.pdf 
- Ainot ja Reinot tapahtumassa oli useampi kysely eri tahoilta:  

• Vanhus- ja vammaisneuvoston oma 
• Pohde: https://pohde.fi/wp-content/uploads/2024/04/Ainot-ja-

Reinot-Oulu-17.4.2024.pdf  
• Vanhusneuvosto: https://pohde.fi/wp-

content/uploads/2023/05/Vanhusneuvoston-kysymykset.pdf 
 - Maakunnalliset vanhusneuvostotilaisuus 26.4.2024 Oulunsalo-talo  
 - Vanhusneuvostopäivä 30.10.2024 
 - Voimaa vanhuuteen -ohjelmahaku 7.5.2024 
 - Ikäystävällisyyden laatuindikaattorit  -kysely 
 - Vetoomus seniorijumppien säilyttämisen puolesta 
 - Palveluliikenteen loppuminen 1.8.2024 alkaen 
    

___________________________________________________________ 
 
 Ainot ja Reinot tapahtumaan osallistui Tyrnävältä 38 henkilöä. Tapahtuma 
oli hyvin onnistunut ja se sai paljon positiivista palautetta. Kunnan 
liikuntapuoli ponsoroi linja-autokyydin tapahtumaan. 
 
Kunnantalolla ollut vanhus- ja vammaisneuvoston palautelaatikko on 
kadonnut. Sihteeri selvittelee asiaa. 
 
Vanhusneuvostotilaisuudessa 26.4.2024 nousi seuraavat asiat esille mm. 
- verkostoitumisen tarve 
- lähikuntien yhteinen kokoontuminen suunnitteilla (esim. syksyllä) 
- tiedottamisen puute puhuttaa, miten tavoittaa kohderyhmä? 
- yhteistyökuviot: Pohde ja kunta 
- tapaamiset kunnanhallituksen kanssa 
- Aino-neuvonta numero tulossa Pohteella. Numerosta saa tiedon kuka 
hoitaa asiaa ja sieltä ohjataan oikeaan paikkaan 
- ikäneuvola: sähköinen arviointi 68 -vuotiaille, jos huolta, ohjaus 
ikäneuvolaan 
- kokouksiin asiantuntijoita vierailijoiksi  
 
Vetoomus Seniorijumppien jatkuvuudesta on viety liikuntakoordinaattorille. 
Jumppa ollut suosittu, keskimäärin kävijöitä on ollut 14-15 hlöä/krt. 
Koetaan, että on tärkeää saada liikuntaohjausta, jotta liikkeet tulee tehtyä 
oikein. Jumppa on myös tärkeä yhteisöllisyyden vuoksi. 
  
Palveluliikenteen loppumisesta on tullut useampi yhteydenotto. Selvitellään 
kenen vastuulla on jatkaa toimintaa.  
 
Senioriasunnoista on palaveri kunnantalolla torstaina 16.5.2024. 
 
Seuraava kokous on 25.9.2024 klo 14.00 Kunnanhallituksen huoneessa. 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.52.  
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